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dot.: wypowiedzi Przewodniczącego Platformy Obywatelskiej 

 

 W związku z oświadczeniem jakie wydał Przewodniczący Platformy Obywatelskiej  

Grzegorz Schetyna, na temat przyjmowania uchodźców do miast w których władzę sprawuje 

PO, zwracam się z pytaniem do Pana Prezydenta jako członka PO i jej aktywnego działacza, 

czy popiera Pan taką inicjatywę i złożył obietnicę przyjęcia uchodźców do Naszego Miasta 

Legionowo ? 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Andrzej Kalinowski 


